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Vanaf de verkiezingen in maart 2018 zijn we nu alweer ruim drie maanden onderweg met onze 
nieuwe raad in het Dinkellandse. En het CDA is weer de grootste politieke partij in de gemeente 
Dinkelland geworden. Daar zijn wij natuurlijk vreselijk trots op. Mede dankzij uw steun en stem als 
CDA-lid! Daarom willen wij u, uw familieleden en de vele vrijwilligers die in aanloop naar de 
verkiezingen actief campagne hebben gevoerd, nogmaals hartelijk danken. Mede dankzij uw steun 
en stem kunnen wij de komende vier jaar Dinkelland Duurzaam Doorontwikkelen. 
  

Dinkelland 

http://www.cda.nl/overijssel/dinkelland
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Terugblik Algemene ledenvergadering 16 mei jl. 
Bestuur 
Woensdag 16 mei jl. vond de jaarlijkse voorjaars ALV van onze afdeling plaats bij Concordia in 
Denekamp. De avond stond met name in het teken van de afgelopen gemeenteraadsverkiezingen 
en de gevolgen/effecten hiervan. Er werd teruggeblikt op een succesvolle campagne, stilgestaan bij 
het proces van de coalitievorming en vooruitgeblikt op de raadsperiode 2018 – 2022. En, uiteraard, 
stelden beide wethouders Ilse Duursma – Wigger en Ben Blokhuis zich voor. Voor zover dat nog 
nodig is. 
 
Daarnaast werden Romy Breukers en Henry Fox in het zonnetje gezet. Romy stopt na 8 jaar als 
raadslid voor CDA Dinkelland, vanwege gezinsuitbreiding en werk. Zij blijft betrokken bij CDA 
Dinkelland. Henry is gestopt als bestuurslid van CDA Dinkelland. De komende 4 jaar gaat Henry als 
commissielid namens CDA Dinkelland aan de slag. Beiden werden bedankt en de nodige cadeaus 
overhandigd. 
 
Uiteraard werden ook de gebruikelijke onderwerpen behandeld. Het bestuur presenteerde de 
financiën, die de goedkeuring van de vergadering kreeg. Ook is een analyse van het actuele 
ledenbestand besproken. Als CDA Dinkelland hebben wij een mooi aantal (actieve) leden. Dat 
neemt niet weg dat ook de komende vier jaar actieve ledenwerving noodzakelijk is. De avond werd 
onder het genot van een drankje in een gezellige sfeer afgesloten.  
 
 
 
Jaarlijkse Barbecue en start politiek seizoen 
Bestuur 

 
CDA Dinkelland wil graag iets (terug)doen voor onze leden. Daarom nodigen wij u van harte uit voor 
een gezellige BBQ op woensdag 12 september. Deze uitnodiging is voor al onze leden en hun 
echtgenoot/echtgenote of partner. 
 
Aanvang 
Wij hopen u om 20.00 uur te ontvangen. 
 
Waar 
Arie en Agnes Mentink 
Gammelkerstraat 14 
7561 PH DEURNINGEN 
Tel: 074-2781090 
 
Kosten 
Eigen bijdrage van € 15,00 per persoon (BBQ en drank). 
 
Opgave 
Tot en met 3 september 2018 kunt u zich bij Ellen Spekhorst aanmelden, per mail of telefonisch.  
E-mailadres: ellen.spekhorst@xs4all.nl of telefoon 0541 – 35 55 17. Bij haar kunt u ook de kosten 
voor deze avond voldoen.  
 
Wij hopen u allen te ontmoeten om er samen een gezellige avond van te maken. Graag tot dan! 

 

mailto:ellen.spekhorst@xs4all.nl
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Coalitieakkoord Dinkelland Duurzaam Doorontwikkelen 
Formateur en fractievoorzitter Jos Jogems. 
 
Na een intensieve en constructieve formatieperiode is op 15 mei door de fracties van VVD en CDA 
het coalitieakkoord ‘Dinkelland Duurzaam Doorontwikkelen’ gepresenteerd. Met dit coalitieakkoord 
zetten wij de stijl besturen van de afgelopen anderhalf jaar voort. Samen met inwoners, bedrijven 
en maatschappelijke organisaties proberen we een bestuursstijl te hanteren waarin de elementen: 

 Uitnodigend naar de samenleving 

 Pragmatisch in de uitvoering 

 Respectvol naar elkaar  
het uitgangspunt van gesprek vormen.  
 
Strategische agenda 
Direct na de verkiezingen hebben alle fracties individuele gesprekken gevoerd met informateur 
Frank Kerckhaert. Uit deze gesprekken is de zogenoemde strategische agenda van de raad ontstaan. 
In deze agenda staan negen onderwerpen die alle fracties in de raad belangrijk vinden. Deze negen 
punten zijn voor ons het vertrekpunt geweest voor de coalitievorming en zijn verder in het 
coalitieakkoord uitgewerkt. De negen punten zijn terug te lezen in het coalitieakkoord.  
  
Inbreng andere fracties 
Tijdens de vorming van dit coalitieakkoord hebben wij opnieuw met alle fracties gesproken. 
Gevraagd is hoe wij onderwerpen die voor andere partijen heel belangrijk zijn gezamenlijk kunnen  
uitvoeren. Dit heeft geleid tot een aantal goede voorstellen. Twee voorbeelden daarvan zijn: 

 het instellen van een revolverend fonds voor duurzaamheidsactiviteiten en; 

 het inzetten op preventie om bijvoorbeeld eenzaamheid en armoede te voorkomen.  
De fractie van het CDA heeft de inhoudelijke inbreng van de andere fracties zeer gewaardeerd. 
 
Financieel doorgerekend 
De vele maatregelen en projecten die CDA en VVD de aankomende jaren wil uitvoeren zijn 
financieel doorgerekend. Op basis van de nu bekende informatie uit onder andere het 1ste 
programmajournaal en de laatste circulaire van het ministerie van BZK blijkt dat het coalitieakkoord 
financieel waar te maken is. Voor de zomervakantie stelt de gemeenteraad het zogenoemde 
Koersdocument vast waarin het coalitieakkoord officieel financieel is door vertaald. 
 
Slot  
In het coalitieakkoord staan geen hoofdstukken of paragrafen, maar werken wij met agenda’s. Met 
deze agenda’s willen wij aangeven dat er ruimte is voor inbreng van inwoners, bedrijven en 
maatschappelijke organisaties om samen tot goede besluiten voor Dinkelland te komen. Maar er is 
nadrukkelijk ook ruimte en inbreng voor de fracties in de raad. Als de 21 raadsleden zijn wij immers 
de afvaardiging van de Dinkellandse samenleving. De opdracht voor de raad is om Dinkelland 
toekomstbestendig te besturen. Wij hebben veel vertrouwen dat dit de aankomende vier jaar lukt. 
In de strategische agenda is door iedere fractie immers uitgesproken dat de gezamenlijke gevoelde 
opdracht is om te werken aan een gezonde bestuurscultuur, met een inhoudelijk debat, 
respectvolle omgang en een relativerende reactiestijl. 

 
Coalitieakkoord 
Nu bent u natuurlijk benieuwd wat er in het coalitieakkoord ‘Dinkelland Duurzaam 
Doorontwikkelen’ staat. Het akkoord is te vinden op de site van de gemeente Dinkelland via de link 
https://www.dinkelland.nl/coalitieakkoord  

https://www.dinkelland.nl/coalitieakkoord
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Raadslid! En nu?  
Raadslid Marc Smellink. 
 

Na een intensieve campagneperiode werd het werkelijkheid: samen met zeven collega’s ben ik 
geïnstalleerd als CDA-raadslid. Geweldig! Ik ben raadslid, en nu? 
 

Ik stond te trappelen van ongeduld. Klaar om alle belangen van inwoners te behartigen, het college 
te controleren en duidelijke kaders te stellen. Maar zo werkt het niet. Als kandidaat ben ik voor de 
verkiezingen, samen met Elke, Jeannette en Patrick, voorbereid op het raadswerk. We hebben een 
cursus gevolgd bij het CDA en zijn opgenomen in de fractie. Ik heb deze periode als erg leerzaam 
ervaren. Door de cursus en ervaringen van de fractie heb ik geleerd wat een gemeenteraadslid doet, 
hoe er wordt gedebatteerd en welke rechten en plichten er zijn.  
 

Nu als kersvers raadslid merk ik dat er nog genoeg te leren valt. Bijvoorbeeld hoe de gemeente in 
elkaar zit en hoe je je als raadslid integer opstelt. Maar ook wat je als raadslid wel of niet oppakt: in 
Rossum ben ik erg gemakkelijk bereikbaar en merk ik dat men bepaalde verwachtingen heeft.  
Zo werd ik in een e-mail door een dorpsgenoot gefeliciteerd met mijn benoeming, en kreeg ik gelijk 
een takenlijstje mee om ´te regelen in het gemeentehuis´. Hoe graag ik iedereen wil helpen, zo 
werkt het niet. 
 

Naast de kansen in onze gemeente zijn er ook voldoende kansen binnen de partij. Ik ben 
bijvoorbeeld actief voor het CDJA, de CDA-jongeren. Dit is de nieuwe generatie met frisse ideeën 
over de koers en toekomst van onze partij. Ik krijg de kans om vele nieuwe mensen te leren kennen 
en netwerken te leggen binnen en buiten het CDA. 
 

Graag wil ik de 8 raads- en 3 commissieleden namens het CDA Dinkelland aan u voorstellen. 
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Bovenste rij v.l.n.r.: Elke Klunder (Denekamp, raadslid), Michael Geerdink (Lattrop-Breklenkamp, 
raadslid), Arie Mentink (Deurningen, raadslid) en Berto Eertman (Ootmarsum, fractielid) 
Middelste rij v.l.n.r.: Marc Smellink (Rossum, raadslid), Jos Jogems (Weerselo, 
raadslid/fractievoorzitter) en Erik Hemmer (Ootmarsum, raadslid) 
Onderste rij v.l.n.r.: Patrick Ensink (Tilligte, fractielid), Jeannette Paus (Saasveld, raadslid), Edo van 
Bree (Denekamp, raadslid) en Henry Fox (Lattrop-Breklenkamp, fractielid) 
 
Met onze enthousiaste en deskundige fractie heb ik ontzettend veel vertrouwen en zin in deze 
raadsperiode! 
 

 

En dan ben je wethouder… 
Wethouder Ben Blokhuis. 
 
Voor deze periode levert het CDA 
twee van de drie wethouders. Naast 
Ilse Duursma is Ben Blokhuis namens 
het CDA Dinkelland benoemd tot 
wethouder van Dinkelland. Samen 
met wethouder Benno Brand (VVD) en 
burgemeester John Joosten vormen zij 
het College van B&W van Dinkelland.  
Na acht jaar CDA raadslid is Ben voor 
u geen onbekende… Toch stelt hij zich 
aan u voor. 
 
 
De afgelopen maanden vanaf maart 2018 waren voor mij heel bijzonder. Allereerst natuurlijk de 
campagne, de verkiezingen, en daarna de coalitieonderhandelingen. De meest bijzondere tijd voor 
iemand die zich met politiek bezighoudt. Uiteindelijk mondde dit voor mij persoonlijk uit in de 
benoeming tot wethouder van Dinkelland op 15 mei jl. Met als belangrijkste portefeuilles financiën, 
wonen, duurzaamheid, mobiliteit, afval en openbare ruimte. En daarnaast kernwethouder voor 
Weerselo, Deurningen en Saasveld. 
 
Ik denk dat er toch nog mensen zijn die mij niet kennen, dus maar even kort voorstellen. Mijn naam 
is Ben Blokhuis. 51 jaar, getrouwd met Babet van der Liet en we hebben samen twee kinderen, 
Guus (18) en Josien (17). Met dit gezin wonen we in Deurningen. Ik ben geboren en getogen 
Deurninger en woon eigenlijk nog op de plaats waar ik ook geboren ben. Alleen tijdens mijn studie 
Chemische Technologie heb ik voor mijn stage een tijd (alleen door de week ) in Brabant 
gewoond. 
 
Al sinds mijn jeugd ben ik actief binnen het verenigingsleven van Deurningen en Twente. Begonnen 
bij de KPJ Deurningen, daarna PJO Overijssel, Trekkertrek (Deurningen, Twente, Brabant), 
Carnavalsvereniging De Nettelkörnkes, Toneelvereniging De Plaanknspöllers, voetbalvereniging 
DSVD en vele projectmatige activiteiten, met als absoluut hoogtepunt voor mij het mede 
organiseren van de ‘Revue’ tijdens de feestweek 350 jaar Deurningen in 2015. De laatste 8 jaar heb 
ook ik reeds deel uitgemaakt van de CDA fractie in de gemeenteraad van Dinkelland. 
 

Wethouder Ben Blokhuis Wethouder Ilse Duursma 
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Mijn laatste werkgever is Twente Milieu, waar ik sinds maart 2013 als Manager Beheer Openbare 
Ruimte deel uitmaak van het directieteam. Ik bemoeide me dus met het beheer en onderhoud van 
de openbare ruimte voor de 8 Twentse gemeenten die aandeelhouder zijn van Twente Milieu. 
Nu ik ben benoemd als wethouder is het onmogelijk dit te combineren. Dus in goed onderling 
overleg hebben we besloten dat ik tot eind september 2018 een aantal zaken bij Twente Milieu 
afrond en andere projecten overdraag aan mijn opvolger. Dat betekent dat ik tot eind september 
nog 10-12 uur per week bij Twente Milieu werkzaam ben. Na september kan alle aandacht uitgaan 
naar Dinkelland. 
 
Ja, en dan mijn eerste maand als wethouder. Het is heel bijzonder wat er allemaal gebeurt. Je komt 
in een collegeteam dat al langer met elkaar werkt en vaak aan een half woord genoeg heeft. Dus 
het is best aanhaken en veel vragen op lopende projecten. Maar heel mooi is dat iedereen, echt 
iedereen, zowel bestuurlijk als ambtelijk je wil helpen. Er wordt zakelijk met elkaar overlegd, maar 
er is ook voldoende ruimte voor ontspanning en plezier. 
 
Maar het wethouderschap is meer dan alleen Dinkellandse aangelegenheden. Aan de buitenkant 
lijkt het of er in Twente vaak niet wordt samengewerkt, maar van dichtbij maak ik nu mee dat er 
binnen Twente, maar ook binnen Overijssel, op allerlei manier en in veel gremia ambtelijk en 
bestuurlijk overleg is. Daarbij is altijd de insteek om met elkaar meer te kunnen bereiken dan 
eenieder individueel. Het kost wel tijd, maar het bevestigt mijn visie dat we optimaal gebruik 
moeten maken van onze gezamenlijke kracht als regio Twente. 
 
Ik heb me voorgenomen niet alleen in het gemeentehuis in Dinkelland te zitten. Maar al snel bleek 
dat het zichtbaar zijn in de samenleving zowel ambtelijk als bestuurlijk al dagelijks in de praktijk 
wordt gebracht. De afgelopen weken ben ik al bij de kernraad in Weerselo, de kernraad in 
Deurningen, ondernemers in Lattrop, Deurningen, Denekamp en Ootmarsum geweest. Kortom 
gewoon aanwezig zijn in de samenleving, want dan hoor je echt wat er gebeurt. 
 
Het is nog veel te vroeg om aan te geven wat ik er echt van vind. Maar mijn enthousiasme was 
groot en is alleen maar groter geworden. Ik hoop dat ik de komende 4 jaar ook echt wat kan 
betekenen voor Dinkelland en voor Twente. Maar het allerbelangrijkste is dat ik voor inwoners 
gewoon Ben blijf en makkelijk aanspreekbaar en benaderbaar ben. En niet “meneer de wethouder” 
wordt die in het grote huis van Dinkelland bekijkt wat er toch allemaal gebeurt in de gemeente. 
 
Eind van dit kalenderjaar deel ik graag nog een keer mijn eerst half jaar als wethouder met jullie. 

 

 

Fijne zomer! 
Fractie en bestuur CDA Dinkelland 

Al enkele weken zomerse temperaturen en zon. De fractie en wethouders hebben de laatste 
raadsvergadering in het vooruitzicht. Het bestuur de laatste bestuursvergadering. Dat betekent dat het 
‘politieke reces’ binnenkort begint. Even geen bestuurlijke verplichtingen… Zo’n onderbreking is een mooi 
moment om bij te tanken, maar ook om de balans op te maken. Want ook dat is belangrijk. Eind augustus 

gaat het politieke seizoen weer van start. Maar eerst 
even genieten van de vrije uren en het mooie weer.  
 
Of u deze zomer nu in de Spaanse zon zit, of in uw 
achtertuin… Wij wensen u alvast een heel fijne en 
gezellige zomer toe! Tot eind augustus! 


